
 

Jaarverslag MR de Rank schooljaar 2024 - 2025    

1. Inleiding  
Dit jaarverslag van de MR De Rank geeft een korte samenvatting weer van de behandelde 
onderwerpen en de activiteiten van de MR gedurende het schooljaar 2024-2025. Alle 
vergaderingen vonden plaats op woensdagavond. De MR-vergaderingen zijn in principe openbaar.  

2. Samenstelling.  
De MR van De Rank bestaat uit 6 leden, een oudergeleding van 3 ouders en een 
personeelsgeleding van 3 leerkrachten.  

De oudergeleding: 
- Jeroen Marbus(voorzitter) 
- Femma Hofman (notulist) 
- Niek Hietberg 

De personeelsgeleding:       
- Renate Bergen 
- Anne Schulte 
- Jefke van Popta 
- Lianne van Leeuwen (vervanging van Renate tijdens verlof en Jefke tijdens afwezigheid) 

 
3. Werkwijze MR de Rank  
De MR heeft dit jaar 6 vergaderingen ingepland. De vergaderingen duren van 19:30 uur t/m 21:30 
uur. Vooraf aan de vergadering heeft iedereen de agenda en eventuele bijlagen ontvangen. Bij de 
vergadering was de directie gedeeltelijk aanwezig.  

4. Communicatie MR  
De MR van De Rank heeft een eigen e-mailadres, namelijk mr.derank@sarkon.nl. De leden 
hebben hier de inloggegevens van. Op de website van de school is informatie te vinden over de 
MR. Het jaarverslag wordt door Anne op de website geplaatst. 

5. Vergaderingen en standpunten MR  
In het laatste gedeelte van het jaarverslag wordt een overzicht gegeven van onderwerpen die 
tijdens het afgelopen jaar – vaak meerdere malen – besproken zijn tijdens MR vergaderingen. 
Tevens wordt er aangegeven voor welke beleidsonderwerpen de MR heeft ingestemd.  

 

 

 



 

 

Ontruimingsplan 
Het ontruimingsplan is samen met de SKRS gemaakt. Afgelopen schooljaar is er twee keer een 
ontruimingsoefening geweest. Deze zijn door de Bhv ers van de school geëvalueerd. Het plan blijft 
onder de aandacht. 

Ri&E (risico inventarisatie) / BHV 
Stichting breed opgepakt, het mag zelf worden uitgezet (onder de 25 medewerkers).  
BHV: 2 collega’s willen de BHV cursus gaan volgen. De huidige BHV’ers herhalen jaarlijks 
om hun certificaat te behouden.  
 
Lunchpauze videogebruik 
Er is gesproken over het aanbod van beeldmateriaal in de lunchpauze van de leerlingen. Het is 
belangrijk dat dit educatief is, geen films van bv Netflix of Videoland. Dit is meerdere keren 
herhaald binnen het team en wordt opgevolgd.  
 
Schoolresultaten.  
De Iep-resultaten van de groepen worden toegelicht. Met de doorstroomtoets van groep 8 is dit 
jaar iets boven het gemiddelde gehaald. De doorstroomtoets wordt afgenomen tussen 29 januari – 
18 februari. Het voorlopig schooladvies wordt voortaan afgegeven in januari. Uiterlijk 24 maart 
volgt het definitief schooladvies. 
 
PLG 
De doelen en de voortgang van de PLG’s worden besproken. Eventuele vragen worden toegelicht. 
Komend schooljaar wordt 1 nieuwe specialist voor ‘Het Jonge Kind’ opgeleid en 2 leerkrachten 
doen de studie gedragsdeskundige.  
Er vinden een paar wisselingen plaats i.v.m. wisseling van bouw.  
PLG inclusie is nieuw. Er zijn hiervoor doelen opgesteld en er wordt onderzocht wat wij aan 
inclusie doen op de Rank door deze PLG en wat het betekent voor de Rank. 
PLG Burgerschap heeft mooie stappen gemaakt omtrent bewustwording van wat Burgerschap 
inhoudt en wat we allemaal doen. Hier gaat de PLG mee verder. Verder zijn plannen gemaakt 
omtrent subsidie Basisvaardigheden. 
PLG Rekenen heeft rekenkisten aangeschaft, is bezig met de doorgaande lijn 4 tot 14 jaar, en 
MSV kisten voor alle bouwen aangeschaft. 
PLG Jonge Kind heeft vorig jaar een visie gemaakt, dit jaar gaan zij de visie zichtbaar maken en 
concretiseren in de praktijk. 
PLG Taal, Nina is bezig met de opleiding leescoördinator. Ook deze PLG is bezig met de subsidie 
Basisvaardigheden. 
 
Formatieplan 
Het formatieplan behelst het aantal groepen, de indeling van de leerkrachten per groep en de 
grootte van de groepen. Dit houdt ook nauw verband met de instroom en de vorming van 
eventuele combinatiegroepen. De MR heeft ingestemd met het formatieplan. 
 



 

Kanjertraining 
Er is overleg tussen de Skrs en onze kanjer werkgroep. Een leerkracht van de 
Plg sociaal emotioneel geeft voorlichting aan de aanwezige stagiaires op school. 

Begroting                                                                                                                                         
Wij komen komend schooljaar wederom in aanmerking voor subsidiegelden Basisvaardigheden. 
Hiervan worden materialen aangeschaft voor rekenen en hiervan wordt een onderwijsassistent 
betaald. Het plan voor inzet basisvaardigheidsgelden is gedeeld met de MR.  

Missie / Visie IKC 
Relaties tussen IKC zijn versterkt. We hebben korte lijnen en hebben hierin een mooie groei 
gemaakt.  

 
Bezetting MR volgend jaar  
Lianne van Leeuwen maakt plaats voor Anne Schulte als team lid in de MR. Tevens zal er een 
oproep komen voor vervanging van Femma namens de oudergeleding.  
 
Overige onderwerpen.  

● Terugkoppeling vanuit de oudervereniging.  
● Mededelingen directie   
● Verkeerssituatie rond de school, afspraak maken met wethouder samen met leerlingen 
● Afspraken rondom mobiele telefoons in de school 
● Gebruik van AI in school, veiligheid rondom AI 
● AVG wet en het gebruiken van privé telefoons leerkrachten  
● Afsluiting dossier bomen rondom de school 
● Losloopgebied honden; wordt later opgepakt door de gemeente.  

Instemming  
De MR heeft ingestemd met:  

- formatieplan '25-'26. 
- schoolplan, herziene versie.  
- basisvaardigheden subsidiegelden 
- schoolgids 
- vakantierooster 
- werkverdelingsplan 
- verhogen ouderbijdrage 

 


